
Svar på interpellation om städservice  

Alexander von Uckermann (SD) har ställt följande frågor om städroboten som städar bottenplan i 

Stadshuset: 

• Hur har utskottet för kommungemensam service varit del i beslutet om att hyra in  

denna städrobot?  

• Hur ser beslutsprocessen ut vid inköp av tjänster likt detta exempel? 

• Hur arbetar kommunen med att se över och minimera kostnader vid eventuella inköp  

likt det ovan beskrivna exemplet? 

Utskottet för kommungemensam service har inte varit del av beslutet utan beslutet har följt 

kommunens delegationsordning, dvs beslutat har tagits av förvaltningen. Utskottet har däremot 

kontinuerligt fått information gällande roboten.  

Städroboten städar drygt 2000 kvm av Uppsala stadshus bottenplan och inte bara receptionsgolvet. 

Roboten testas under ett år för att sedan utvärderas. Främsta orsaken till att kommunen testar 

roboten är för att förbättra arbetsmiljön för våra lokalvårdare genom digitalisering.  

Roboten har inte medfört att antal medarbetare för städning i stadshuset har minskat, inte heller har 

antal personer som arbetstränar minskat. Däremot så har det frigjort tid så att lokalvårdarna istället 

kunnat fokusera på att höja kvaliteten gällande övrig städning i stadshuset. Robotens kostnader 

motsvarar ca 37 % av vad en lokalvårdare kostar.  

Beslutprocessen följer kommunens delegationsordning och har även så gjorts i detta fall. 

Städroboten finansieras genom kommunens digitaliseringsmedel och inte genom Städservice budget.  

Linda Eskilsson (MP) kommunalråd och ordförande för utskottet för gemensam service. 

 


